
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 1. oktober 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 902
I forlængelse af Skatteministeriets redegørelse i år 2011 om formelle afgifts-
satser på energi i udvalgte EU-lande bedes ministeren oplyse, i hvilket om-
fang at danske produktionsvirksomheder (fx inden for brancherne plast, metal
og fødevarer) i dag stadigvæk er pålagt højere energiafgifter (el) i forhold til
udenlandske konkurrenter i sammenlignelige lande som Sverige, Tyskland og
Polen. Såfremt det er muligt, bedes de planlagte lempelser på energiafgifts-
området (juli 2014) - herunder lempelse af PSO - medtaget i ministerens be-
svarelse.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Jakob
Engel-Schmidt (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jakob.Engel-Schmidt@ft.dk
og til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Mads Rørvig
formand
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